



China-CEEC
中国—中东欧国家合作

第六次中国—中东欧国家地方领导人会议

面向未来的中国—中东欧国家地方合作

2024年10月 | 中国山东省 烟台市

第六次中国—中东欧国家地方领导人会议

面向未来的中国—中东欧国家地方合作

志和者，不以山海为远。2024年10月15日至17日，山东省人民政府（中国—中东欧国家地方省州长联合会中方主席省）、中国—中东欧国家合作秘书处以及中国—中东欧国家省州长联合会将在中国山东省共同举办第六次中国—中东欧国家地方领导人会议，以面向未来的中国—中东欧国家地方合作为主题，全面推动与中东欧国家地方合作提质升级。

志之所趋，无远弗届，诚挚地邀请您和您的团队届时参会！您的到来将为大会增添更加绚丽的色彩。开放包容、热情好客的山东人民期待与您相聚，共同开创中国—中东欧国家地方合作新纪元。

顺颂时祺！

联系人：马先生
电话：(0086)188 5318 0033
邮箱：LLM_secretariat@sdfao.gov.cn

中国—中东欧国家地方省州长联合会
2024年6月

第六次中国—中东欧国家地方领导人会议日程

10月15日（星期二）

上午 参会嘉宾报到

晚 欢迎宴会

文艺晚会

宿烟台

10月17日（星期四）

白天 参访

山东省有关市

10月16日（星期三）

09:00-10:10 第六次中国—中东欧国家地方领导人会议开幕式

10:10-10:30 茶歇

10:30-12:00 中国—中东欧国家地方合作论坛

中国—中东欧国家院士论坛暨校长圆桌会

午餐

下午 平行论坛：

- 中国（山东）—中东欧绿色低碳合作论坛
- 中东欧国家合作项目发布会暨企业合作洽谈会
- 中国—中东欧国家民间友好组织负责人对话会
- 中国—中东欧国家产教融合合作对话会



China-CEEC
中国—中东欧国家合作



The Sixth China-CEEC Local Leaders' Meeting

China-CEEC Local Cooperation for the Future

October 2024 | Yantai City, Shandong Province, China

The Sixth China-CEEC Local Leaders' Meeting

China-CEEC Local Cooperation for the Future

Greetings from Shandong Province. As a Chinese saying goes, "Even mountains and seas cannot distance people with common aspirations." From October 15 to 17, 2024, Shandong Provincial People's Government (Chinese Host of the China-CEEC Association of Provincial Governors), Secretariat of Cooperation between China and Central and Eastern European Countries, and China-CEEC Association of Provincial Governors will jointly hold the Sixth China-CEEC Local Leaders' Meeting in Shandong Province, with the theme of China-CEEC Local Cooperation for the Future and the goal of elevating the cooperation.

Where there is a will, there is no distance too far. We sincerely invite you and your team to attend the meeting. Your presence will add great splendor to this event. The hospitable and open-minded people of Shandong are looking forward to meeting you and ushering in a new era of China-CEEC local cooperation.

Best wishes!

Contact: Mr.Fan, Ms. Hu
Tel: +86-0531- 51778787, 51778788
Email: LLM_secretariat@sdfao.gov.cn

China-CEEC Association of Provincial Governors
May 2024

Program of the Sixth China-CEEC Local Leaders' Meeting

October 15, Tuesday

Morning Registration

Evening Welcoming banquet

Art performances

Stay in Yantai

October 17, Thursday

During the day Visits in Yantai or other sister cities in Shandong

October 16, Wednesday

09:00-10:10 Opening Ceremony of China-CEEC Local Leaders' Meeting

10:10-10:30 Tea break

10:30-12:00 China-CEEC Local Cooperation Forum

China-CEEC Academicians Forum & University Presidents Roundtable

Lunch

Afternoon Parallel forums:

-China (Shandong)-CEEC Green and Low Carbon Cooperation Forum

-CEEC Cooperation Projects Release & Business Matchmaking

-Dialogue of Heads of China-CEEC Friendship Associations

-Cooperation Dialogue of China-CEEC Industry and Education Integration



China-CEEC
中国—中东欧国家合作